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 ПРОТОКОЛ  
17 сесії Хотинської міської ради VІІI скликання 

 
07 грудня 2021 року 10:00 год.       м.Хотин 

 
Всього депутатів – 26 
Присутніх депутатів – 23 
 

                                              В роботі сесії взяли участь: 
 
Коваль Т.І. - головний редактор ПП «Медіа - центр «Хотинські вісті»; 
ветерани органів місцевого самоврядування, громадські активісти, визначні 
мешканці Хотинської громади. 
 
 

Головуючий на сесії: 
Дранчук А.Д.- Хотинський міський голова. 

 
Секретар сесії – Якуба С.В. 
 

Головуючий привітав всіх присутніх з професійним святом - Днем місцевого 
самоврядування, ознайомив з основними показниками роботи міської ради за 
рік та нагородив Почесною відзнакою (медаллю) Чернівецької обласної 
державної адміністрації та Чернівецької обласної ради «400 років Хотинській 
битві»:   

 

- українського педагога музиканта, автора гімну міста Хотина, активного 
музично-громадського діяча, автора музично-пісенних і літературних 
творів, керівника духових та народно-інструментальних оркестрів 
Вижниччини, Хотинщини, члена правління Асоціації об’єднання 
композиторів Буковини, співголову діячів духової музики 
Чернівецького обласного відділення Національної всеукраїнської 
музичної спілки - БРОДОВІНСЬКОГО Олександра Миколайовича; 

 

- Хотинського міського голову 1987-1998 років, голову Хотинської 
районної ради 2002-2010 років,  депутата районної ради п’яти скликань, 
Почесного громадянина Хотинського району - ТИМЧУКА Григорія 
Макаровича; 

 

- голову Хотинської РДА 1998-2005 років, депутата обласної ради, 
районної ради багатьох скликань, завдяки досвіду та професіоналізму 
якого було гідно відзначено 1000 років місту Хотину та 400 – річчя 
Хотинської битви - БАЛИЦЬКОГО Володимира Володимировича; 

 

- Заслуженого тренера України, Заслуженого працівника фізичної 
культури і спорту, майстера спорту з легкої атлетики, вихованці якого є 
чемпіонами Європи з легкої атлетики це Віталій Рибак та Олег 
Миронець, який також є чемпіоном Балканських ігор. Його вихованці є 
членами національної збірної команди України - ПАВЛЮКА Івана 
Григоровича;  
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- Голову об’єднаної організації профспілки працівників освіти і науки 
України, яка більше 30 років працювала методистом з історії в 
управлінні освіти Хотинського району, вчитель історії та правознавства, 
учні якої були неодноразовими переможцями та призерами 
Всеукраїнських учнівських олімпіад та конкурсів з історії України -  

ВАСИЛЕНКО Галину Макарівну; 

 

- Спеціаліста вищої категорії, вчителя-методиста, що понад 10 років є 
наставником «Школи молодого вчителя», вчительку історії Опорного 
закладу Загальної середньої освіти, учні якої були неодноразовими 
переможцями та призерами Всеукраїнських учнівських олімпіад та 
конкурсів з історії України а також успішно складали ЗНО на високі 
бали - ГАНІНУ Валентину Іванівну. 

 

- посмертно вчителя предмету «Захисту України» Хотинської ЗОШ №5, 
який перший запровадив на Хотинщині дитячо-юнацьку військово-

патріотичну гру «Сокіл Джура» та завжди слугував прикладом виховання 
у молоді справжнього патріотизму -  МІТАСОВ Альберт Юрійович.       

Головуючий запросив дружину МІТАСОВУ Олену Олександрівну 

прийняти нагороду і запевнив, що Альберт Юрійович завжди залишиться у 
нашій пам’яті,  як справжній патріот, яким пишається Хотинщина. 

 

Також, за сумлінну працю, високий професіоналізм, значний особистий 
внесок у розвиток місцевого самоврядування, активну громадську позицію 
грамотами обласної ради нагороджено наших депутатів, депутата Хотинської 
районної ради попереднього скликання, депутата міської ради двох скликань  

- СУХАРЕНКА Анатолія Валерійовича  

та депутатку Хотинської районної ради попередніх скликань, депутатку міської 
ради трьох скликань  

- ДОМБРОВСЬКУ Христину Сергіївну. 

 

Головуючий відзначив грамотами Хотинської міської ради наших 
активних депутатів, роботодавців та основних платників місцевих податків, які 
підтримують культурні, освітні, спортивні починання нашої молоді та надають 
допомогу жителям громади:  
- депутата Хотинської районної ради попередніх скликань, депутата міської 
ради двох скликань - БУРДЕНЮКА Віктора Гавриловича;  

- депутата Хотинської міської ради двох скликань - ДІДОРУКА Богдана 
Петровича;  

- депутата Хотинської районної ради попередніх скликань, депутата міської 
ради - ДОПІРЯКА Володимира Васильовича;  

- депутата Хотинської районної ради попередніх скликань, депутата міської 
ради -  ДУБЧАКА Володимира Васильовича.   

 

Окремо привітав депутатів Хотинської міської ради, патріотів нашого краю, 
активістів не байдужих до долі нашої громади:  

- БРУСА Олександра Миколайовича,  
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- СТРУКА Віталія Володимировича.  

 

Директорку зразкового закладу дошкільної освіти нашої громади - «Сонечко»,  

депутата Хотинської міської ради попередніх скликань, невтомного члена 
виконкому, яка зажди тримає руку на пульсі всіх подій і не дає спуску нашим 
комунальним службам -  СЛУГІНУ Наталію Григорівну. 

 

Активного голову громадської ради при виконавчому комітеті Хотинської 
міської ради, депутата попереднього скликання, відповідального члена 
громади, який вболіває за місто  
-  КУЗНІЦОВА Сергія Володимировича, 

 

також депутатку міської ради попереднього скликання, заступницю директора 
Хотинського коледжу ПДАТУ з навчально-виробничої роботи  
- МАСНУ Мирославу Миколаївну –  

 

Міський голова зазначити, що це свято не лише місцевих обранців та 
посадовців, це свято також і членів громади, які активно відстоюють інтереси 
нашого міста, нашої громади, вболівають за авторитет Хотина – історичного 
центру Бессарабії, це: - ПАРАЩУК Олександр Сергійович – учасник 
бойових дій, голова ГО «ТАКТИЧНА ГРУПА 4.5.0», якому також вручив 
грамоту Хотинської міської ради.  
 

Головуючий повідомив, що з урочистостями завершили, переходимо до 
нагальних питань, які необхідно сьогодні затвердити.   

 
Головуючий запропонував обрати лічильну комісію у складі 3 чоловік, а саме: 
- Потемковський Д.В.  
- Бузей Т.С.  
- Татарчук А.І. 
Голосували:  

“ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає. 
Приймається. 
 

Головуючий повідомив, що проєкт порядку денного роздано на руки. 
Звернувся до депутатів з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
його за основу. 
Голосували:  

“ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає. 
Приймається. 
 

Головуючий звернувся із запитанням, чи є зміни і доповнення до даного 
порядку денного сесії?  
 
Немає. 
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Головуючий: Шановні депутати, якщо змін немає, то прошу проголосувати, 
хто за те, щоб порядок денний прийняти в цілому. 
 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Приймається. 

 
Порядок денний: 

 

1. 

Про внесення змін до  міського бюджету Хотинської територіальної 
громади на 2021 рік 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

296/17/21 

2. 

Про створення індустріального парку «Хотин Invest» та 
затвердження Концепції індустріального парку «Хотин Invest» 

Доповідає Дранчук А.Д. – міський голова 

 

297/17/21 

3. 

Про надання дозволу розроблення детального плану території  
Доповідає: Веренчанський С.В. – начальник відділу містобудування та 
архітектури 

 

298/17/21 

4. 

Про затвердження звіту про експертну грошову оцінку  земельної 
ділянки що надається у власність шляхом викупу Довгій Ілоні 
Михайлівні 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

299/17/21 

5. 

Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної   
ділянки для передачі в оренду АТ «Чернівціобленерго», на території 
с. Каплівка (за межами населеного пункту) Хотинської міської ради 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

300/17/21 

6. 

Про затвердження проектів із землеустрою та передачі земельних 
ділянок у власність 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

301/17/21 

7. 

Про затвердження технічних документацій про нормативну грошову 
оцінку земельних ділянок 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

302/17/21 

8. 

Про надання дозволу на виготовлення проектних документацій із 
землеустрою в замін раніше наданих рішень 

Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

303/17/21 

9. 
Про надання дозволу на виготовлення технічних та проектних 
документацій із землеустрою 

304/17/21 
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Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

10. 

Про надання дозволу на розробку експертної-грошової  оцінки 
земельної ділянки комунальної власності 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

305/17/21 

11. 

Про відмову у затвердженні та наданні дозволу на  виготовлення 

проектних документацій 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

306/17/21 

12. 

Про затвердження поділу земельних ділянок комунальної власності 
за межами населеного пункту с. Атаки 

Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

307/17/21 

13. 

Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки, цільове призначення якої змінюється та затвердження 
розрахунку розміру втрат сільськогосподарського виробництва 

Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

308/17/21 

14. 

Про затвердження технічних документацій із землеустрою та 
передачі земельних ділянок у власність 

Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

309/17/21 

15. 

Про надання згоди на поділ земельної ділянки та розробку технічної 
документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки 
комунальної власності на території  с. Крутеньки 

Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

310/17/21 

16. 

Про звернення депутатів Хотинської міської ради до Чернівецької 
ОДА та Чернівецької обласної ради щодо передачі земель 
лісогосподарського призначення до комунальної власності 
Хотинської міської ради 
Доповідає Дранчук А.Д. – міський голова 

311/17/21 

 

Доповіді        - до 10 хв. 
Співдоповіді      - до 5 хв. 
Постановка запитання     - до 1 хв. 
Відповіді на запитання     - до 1 хв. 
Виступи депутатів     - до 3 хв. 

Перерва в роботі сесії через 2 год. 
  
Головуючий переходимо до розгляду питань порядку денного. 
 

1. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
внесення змін до  міського бюджету Хотинської територіальної громади на 
2021 рік», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення 
за основу. 
Голосували: 

“ЗА”  -  23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
 «Відсутні» – 4. 
Приймається. 
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Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Рішення прийнято. 

 

2. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про створення індустріального 
парку «Хотин Invest» та затвердження Концепції індустріального парку «Хотин 
Invest»», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 
Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 
Голосували: 

“ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 
 Голосували: 

 
Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Рішення прийнято. 
 

3. Слухали: Веренчанського С.В. – начальника відділу містобудування та 
архітектури «Про надання дозволу розроблення детального плану території », 
який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
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Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 
Голосували: 

“ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 
 Голосували: 

 
Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Рішення прийнято. 
 

4. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження звіту про експертну грошову оцінку земельної ділянки що 
надається у власність шляхом викупу Довгій Ілоні Михайлівні», який 
ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 
Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 
Голосували: 

“ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
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 Голосували: 
 
Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Рішення прийнято. 

 

5. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної   ділянки для 
передачі в оренду АТ «Чернівціобленерго», на території с. Каплівка (за межами 
населеного пункту) Хотинської міської ради», яка ознайомила присутніх з 
проєктом рішення.  
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 23; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 
Рішення прийнято. 
 

6. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження проектів із землеустрою та передачі земельних ділянок у 
власність», який ознайомив присутніх із проєктом рішення. 
 

Депутат Сухаренко А.В. виступив із заявою, що не братиме участі у 
голосуванні, в зв’язку з конфліктом інтересів. 
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 
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“ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Конфлікт інтересів» - 1; 
«Відсутні» – 4. 
Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Конфлікт інтересів» - 1; 
 «Відсутні» – 4. 
Рішення прийнято. 

 

7. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження технічних документацій про нормативну грошову оцінку 
земельних ділянок», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
 Голосували: 

“ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Рішення прийнято. 
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8. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на виготовлення проектних документацій із землеустрою в 
замін раніше наданих рішень», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу. 
  
Голосували: 

“ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Рішення прийнято. 
 

9. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на виготовлення технічних та проектних документацій із 
землеустрою», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 
 Голосували: 
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Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Рішення прийнято. 

 

10. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на розробку експертної-грошової  оцінки земельної ділянки 
комунальної власності», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 6. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 6. 
Рішення прийнято. 

 

11. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів  «Про 
відмову у затвердженні та наданні дозволу на  виготовлення проектних 
документацій», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 6. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 
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Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» –6. 
Рішення прийнято. 

 

12. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів  «Про 
затвердження поділу земельних ділянок комунальної власності за межами 
населеного пункту с. Атаки», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 6. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 6. 
Рішення прийнято. 
 
 

13. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів  «Про 
затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки, цільове 
призначення якої змінюється та затвердження розрахунку розміру втрат 
сільськогосподарського виробництва», який ознайомив присутніх з проєктом 
рішення.   
 
Депутат Брус О.М. виступив із заявою, що не братиме участі у голосуванні, в 
зв’язку з конфліктом інтересів. 
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Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Конфлікт інтересів» - 1; 
«Відсутні» – 5. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 21; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 

 «Конфлікт інтересів» - 1; 
«Відсутні» – 5. 
Рішення прийнято. 
 

14. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження технічних документацій із землеустрою та передачі земельних 
ділянок у власність», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В.– голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
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 «Відсутні» – 5. 
Рішення прийнято. 
 

15. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання згоди на поділ земельної ділянки та розробку технічної документації із 
землеустрою щодо поділу земельної ділянки комунальної власності на 
території  с. Крутеньки», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В.– голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 5. 
Рішення прийнято. 
 

 

25. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про звернення депутатів 
Хотинської міської ради до Чернівецької обласної державної адміністрації та 
Чернівецької обласної ради щодо передачі земель лісогосподарського 
призначення до комунальної власності Хотинської міської ради», який 
запропонував направити дане звернення Чернівецькій обласній державній 
адміністрації та Чернівецькій обласній раді для розгляду. 
 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Приймається. 

Змін і доповнень немає. 
 



 15 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 
Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування 
 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 22; 
“Проти”  - немає; 
“Утримався” – немає; 
«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 5. 
Рішення прийнято. 

 
Головуючий звернувся до депутатів, що питання, які виносилися на розгляд 
17-ї сесії Хотинської міської ради VІІI скликання, вичерпані, тому сесію  
оголосив закритою. 
 
 
 
 
 

Міський голова      Андрій ДРАНЧУК 


